
Protokoll fört vid styrelsemöte för KogVet

Datum 2024-10-29

Närvarande: Linn Sundin, Agnes Franzén, Linn Norman, Vilma Andersson, Clara Lidquist, Ida Desvall, Julina
Sahlberg.

Ej närvarande: Albin Färm, Yo Borg, Millie Johansson

Plats och tid: R22 & teams (länk kommer), 15:30.

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Mötets ordförande Linn Sundin förklarar mötet öppnat kl. 15:51.

§ 1.1 VAL AV TVÅ JUSTERARE

Till att justera protokollet valdes Linn Sundin och Vilma Andersson.

§ 1.2 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNINGEN

Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen.

§ 1.3 GENOMGÅNG AV TIDIGARE MÖTESPROTOKOLL

Informatör ger återkoppling från det senaste mötet.

§ 2 BORDET RUNT

Varje styrelseledamot ger återkoppling på vad denna har gjort sedan senaste mötet och delar med
sig hur denne mår just idag.

§ 2.1 ORDFÖRANDE

Varit på SEKT-möte, haft möte med KodVet, svarat på mail, spawnat på PR-film med Julina och
Vilma till KVIA-veckan. Varit med på kodstuga.

§ 2.2 KASSÖR

Möte med KodVet, pratat med student som har frågat om tillbakalämning av ovve. Råkat betala
faktura som inte jag skulle betala. Skickat över faktura till Malin och bett om en faktura.

§ 2.3 INFORMATÖR

Har varit på möte med KodVet, laddat upp protokoll, haft koll på våra sociala medier och skapat
ett protokoll för höstmötet.

§ 2.5 AMO

Inte haft mycket. Gått på amo-råd och var med på kodstugan. Börjat på en namninsamling för
att ändra så att man får komma oanmäld till tentor tillsammans med de andra amos.

§ 2.6 MANA

Svarat Celsius och de är med och sponsrar KVIA (de kommer hålla en lunchtävling). Försökt fått
ovveinfo.

§ 2.7 MYSA

Diskuterat med Kognitivet och Leia hur sektionsrummet kommer användas under Kognitivets pr
period, jag har även pratat med valberedningen kring användandet av sektionsrummet och att



släppa in obehöriga personer. Svarat angående höstmöte med gröna sektioner och varit med på
kodstugan.

§ 2.8 UB

Haft kontakt med klassrepresentanter

§ 2.9 MÄSTERICHEF

§ 2.10 UTRIKESANSVARIG

Har varit med på kodstuga. Haft möte med från Nederländerna, och vi har pratat om att just nu
är det cirka 15 personer som är intresserade men vi ska ha ett möte nästa vecka för då ska de ha
pratat med fler elever. Har inte fått svar angående växthuset än, så ska prova att maila igen.

§ 2.11 ALUMNIANSVARIG

Läst på om stadgar. Spånat PR-ideer till KVIA med Vilma och Linn S.

§ 3 DAGENS PUNKTER

§ 3.1 HÖSTMÖTE

- Från KodVet mötet: Kognivote fungerar bra, Joachim kommer att vara på plats. Vi
bokade in preliminär test-höstmöte den 21/11 efter 16, kan ni då? Kollar på nytt datum
pga LINK

- Vi kan äska pengar för baljan-mackor, kan du Agnes skriva till Bella och dubbelkolla hur
de gjorde förra året för att finansiera det och synka med Albin och Clara?

- Återkoppling från Anna:
Vi behöver inte ta upp “byta logga punkten”. StuFF ska bjudas in till höstmötet inte ett
vanligt styrelsemöte

- Jag (Linn S) har kontaktat revisorn med förslag om datum hon kan besöka ett möte, samt
fått in revisionsberättelsen från henne. Bjudit in henne till höstmötet också

- Stadgetolkare Isak kommer inte kunna delta på plats men på länk
§ 3.2 CAMPUS SKRAMLAR

Glömt att ta tag i det men kan du Agnes fråga Bella om det också hur de finansierade det förra
året? Annars kan vi nog äska pengar för det också!

§ 3.3 STÖTTNING MELLAN OSS OCH KOGNITIVET

Har glömt prata med Kognitivet men ska skriva till Yo och bestämma hur vi gör.

§ 3.4 MINI-SAFT

Har vi fått svar om växthusen, vad gör vi annars? De har inte svarat. Ett alternativ är att boka ett
stort klassrum och bjuda på pizza. Kolla med StuFF om de har några lokaler man kan låna.

§ 4 ÖVRIGA FRÅGOR

§ 4.1 PR-PERIOD

Från och med nästa vecka kommer Kognitivet förvara pr saker i sektionsrummet. Det är extra
viktigt att ingen obehörig kommer in i sektionsrummet under Pr perioden.

§ 5 NÄSTA MÖTE

Nästa möte är 2024-11-05 kl 12:15 i U4



§ 6 BORDET RUNT

Varje styrelseledamot dokumenterar vad som ska göras till nästa möte.

§ 6.1 ORDFÖRANDE

Fortsätta få info om allt inför höstmöte, väntar på svar från stadgetolkare, svara på mail.

§ 6.2 KASSÖR

Kolla med Bella om hur de äskade pengar förra året, samt campus skramlar. Behöver börja med
fakturering för förra året. Ringa Klarna angående fakturan som betalades.

§ 6.3 INFORMATÖR

Publicera månadsbrevet, fortsatt koll på våra sociala medier.

§ 6.5 AMO

§ 6.6 MANA

Avsluta sista kontakten för spons till KVIA, skickat ut anmälningsformulär till AKAVIA
workshop den 20 november. Boka sal

§ 6.7 MYSA

Maila stuff om lokal till mini-saft, vilket datum som passar för Kognitivet och deras invalda.

§ 6.8 UB

Förbereda inför sy och studiestugan

§ 6.9 MÄSTERICHEF

§ 6.10 UTRIKESANSVARIG

Ska ha ett till möte med dem från Nederländerna. Maila om växthuset igen.

§ 6.11 ALUMNIANSVARIG

§ 7 MÖTETS AVSLUTANDE

Mötets ordförande Linn Sundin förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Sekreterare: Linn Norman Ordförande: Linn Sundin



Justerare: Linn Sundin Justerare: Vilma Andersson

…………………………… ……………………………


